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Zapytanie

ws. parków kieszonkowych

Szanowny Panie Prezydencie,



w ostatnich latach obserwujemy pozytywny trend tworzenia tzw. “parków 
kieszonkowych”, czyli lokalnych, zielonych skwerów w szczególnie zwartych 
zabudowach. 



W związku z tym zwracam się z zapytaniem o plany tworzenia nowych parków 
kieszonkowych. Jakie lokalizacje na terenie Poznania są rozważane pod wykorzystanie na 
skwery i które z nich będą realizowane jako pierwsze? Czy istnieje harmonogram 
budowy parków kieszonkowych i czy są na nie zarezerwowane środki?



Z góry dziękuję za odpowiedź.

Z wyrazami szacunku,


